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Protokół nr LIV/2022 

z sesji Rady Powiatu Gorzowskiego,  

która odbyła się w Starostwie Powiatowym w Gorzowie Wlkp. ul. J. Pankiewicza 5-7. 

Obrady rozpoczęto 20 grudnia 2022 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 13:35  tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

1. Juszczak Andrzej 
2. Kail Andrzej 
3. Koper Tadeusz 
4. Król Roman 
5. Kurzawski Eugeniusz 
6. Legan Andrzej 
7. Lewandowicz Jarosław 
8. Ludniewska Małgorzata 
9. Mendelski Zygmunt 
10.  Smykliński Piotr 
11.  Śpiewanek Mariusz 
12.  Wysoczański Tomasz 
13.  Zapytowski Grzegorz 

Roman Fraszczyk, Mieczysław Jaszcz, Rafał Karmelita, Leonard Konieczny, Eugeniusz Leśniewski, Anna 
Wichlińska byli nieobecni. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Magdalena Pędziwiatr – starosta Powiatu Gorzowskiego, Wicestarosta 
Magdalena Nowak, Liliana Tarasiuk – skarbnik Powiatu Gorzowskiego, Adriana Tutak – dyrektor PCPR 
w Gorzowie Wlkp. 

Lista obecności radnych z sesji Rady Powiatu Gorzowskiego stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu. 
 
Lista obecności gości z sesji Rady Powiatu Gorzowskiego stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad. 1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski o godz. 13.00 otworzył LIV sesję 
Rady Powiatu Gorzowskiego, powitał obecnych oraz poinformował, iż zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy 
o samorządzie  powiatowym obrady Rady Powiatu Gorzowskiego są transmitowane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej i na stronie internetowej powiatu oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

Następnie powitał Zarząd na czele z Panią Starostą Magdaleną Pędziwiatr, radnych, Panią Skarbnik, 
pracowników starostwa, dyrektorów jednostek oraz mieszkańców powiatu, którzy obrady sesji 
oglądali online. 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że w sesji udział bierze 
13 z 19 radnych, co stanowi niezbędne quorum do podejmowania decyzji oraz stwierdził, że obrady 
są prawomocne. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że zgodnie z 
postanowieniami  §15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym oraz §9 ust. 1 Statutu Powiatu 
Gorzowskiego, porządek obrad sesji wszyscy radni otrzymali w ustawowym terminie. Podkreślił, że 
zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym, Rada Powiatu może wprowadzić zmiany 
bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady z tym, że na zmianę porządku obrad 
zgodne  z art. 15 ust. 8 o samorządzie powiatowym zgodę muszą wyrazić wnioskodawcy. 

Ad.3. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że sesja została 
zwołana na wniosek Zarządu Powiatu Gorzowskiego.  

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały  
nr 274/LII/2022 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie planu finansowego 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2022 r. 
5. Sprawy bieżące. 
6. Zamknięcie LIV sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zapytał radnych czy mają uwagi do 
przedstawionego porządku obrad? 
 
Radni nie zgłosili, żadnych wniosków. 
 
Radni przystąpili do głosowania.  
 
Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia porządku obrad.  
 
wyniki:  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (NIEOBECNY), Mieczysław Jaszcz (NIEOBECNY), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail 
(ZA), Rafał Karmelita (NIEOBECNY), Leonard Konieczny (NIEOBECNY), Tadeusz Koper (ZA), Roman Król 
(ZA), Eugeniusz Kurzawski (ZA), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (NIEOBECNY), Jarosław 
Lewandowicz (ZA), Małgorzata Ludniewska (ZA), Zygmunt Mendelski (ZA), Piotr Smykliński (ZA), 
Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (NIEOBECNA), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz 
Zapytowski (ZA) 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada Powiatu 
Gorzowskiego zatwierdziła porządek obrad LIV sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 
Wniosek o zwołanie sesji stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

Ad.4. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały nr 

274/LII/2022 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 30 listopada 2022r. w sprawie planu finansowego 

środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań z 

zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2022 r. 
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Dyrektor PCPR Adriana Tutak przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie 
zmiany uchwały nr 274/LII/2022 Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie planu finansowego środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2022 r.   
Poinformowała, że zastępca Prezesa Zarządu PFRON zwiększył wysokość środków przyznanych 
powiatowi gorzowskiemu na 2022r. - kwota do wykorzystania w 2022r.: 2 792 043,00 zł.  
Po analizie wykorzystania środków PFRON na poszczególne rodzaje zadań, zaproponowała, aby 
wprowadzić przesunięcia w następujący sposób:  
• zmniejszyć refundacje kosztów wyposażenia stanowiska pracy osoby niepełnosprawnej o kwotę: 
42 000,00  zł  
• zwiększyć dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne i 
środki pomocnicze o kwotę 42 000,00 zł. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję w tym punkcie.  
 
Radni nie zgłosili żadnych pytań. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym punkcie. 
 
Radni przystąpili do głosowania.  
 

Głosowano w sprawie : 

zmiany uchwały nr 274/LII/2022 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie 
planu finansowego środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 
realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2022 r. 
 
wyniki:  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 
Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (NIEOBECNY), Mieczysław Jaszcz (NIEOBECNY), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail 
(ZA), Rafał Karmelita (NIEOBECNY), Leonard Konieczny (NIEOBECNY), Tadeusz Koper (ZA), Roman Król 
(ZA), Eugeniusz Kurzawski (ZA), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (NIEOBECNY), Jarosław 
Lewandowicz (ZA), Małgorzata Ludniewska (ZA), Zygmunt Mendelski (ZA), Piotr Smykliński (ZA), 
Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (NIEOBECNA), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz 
Zapytowski (ZA). 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada Powiatu 
Gorzowskiego podjęła uchwałę Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały nr 
274/LII/2022 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 30 listopada 2022r. w sprawie planu finansowego 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2022 r. Uchwała otrzymała nr 279/LIV/2022. 
 
Ad.5. Sprawy bieżące. 

 

Radna Małgorzata Ludniewska  zapytała jak wygląda sytuacja z wyborem nowego dyrektora w SOSW 
w Lipkach Wielkich? Jak wygląda zimowe utrzymanie dróg? Kto wygrał przetarg? 
 
Wicestarosta Magdalena Nowak odpowiedziała, że konkurs na stanowisko Dyrektora SOSW w 
Lipkach Wielkich został nierozstrzygnięty.  Zgłosiło się 4 kandydatów. Jeden kandydat nie zgłosił się 
na rozmowę. Żaden z kandydatów nie uzyskał większości głosów i konkurs pozostał nierozstrzygnięty. 
Następnie decyzja należy do Zarządu Powiatu. 
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Starosta Magdalena Pędziwiatr poinformowała, że w BIP są zawarte wszelkie informacje dotyczące 
odśnieżania dróg. Przetarg został rozstrzygnięty. Cena przetargowa jest niewiele droższa, niż w 
zeszłym roku. 
 
Radny Andrzej Kail zapytał jak wygląda sprawa likwidatora SPZOZ w Kostrzynie nad Odrą? Czy został 
wybrany nowy? 
 
Starosta Magdalena Pędziwiatr odpowiedziała, że informacja zastała zamieszczona w BIP. Kandydat 
został wybrany. 
 
Radny Andrzej Kail zapytał kto to jest? 
 
Wicestarosta Magdalena Nowak odpowiedziała, że nowym likwidatorem jest Maksymilian Wanago. 
 
Radny Andrzej Juszczak zapytał jak wygląda zasiedlanie mieszkań chronionych w Kamieniu Wielkim? 
 
Starosta Magdalena Pędziwiatr odpowiedziała, że zasiedlane mieszkań rozpocznie się z początkiem 
2023 roku. Pierwsi ochotnicy już są.   
 
Naczelnik Wydziału Dróg Powiatowych Paweł Tokarczuk uzupełnił wypowiedź odnoście utrzymania 
dróg w okresie zimowym. Poinformował, że drogi powiatowe odśnieżane są zgodnie z piątym 
standardem. Powiat ma podpisaną umowę. Wykonawcą jest firma Pana Tołkacza. Dodał, że powiat 
ma czas na reakcję przy gołoledzi tj. 8 godzin po stwierdzeniu jej wystąpienia. Drogi mogą być 
nieprzejezdne przez 24 godziny. Kwota, która jest zabezpieczona w budżecie wystarcza na 6 
wyjazdów w okresie zimowym. 
 
Radny Andrzej Legan zapytał jak były posypywane drogi? 
 
Naczelnik Wydziału Dróg Powiatowych Paweł Tokarczuk odpowiedział, że były posypywane 
punktowo. 
 
Radny Jarosław Lewandowicz zapytał, że jeżeli o godz. 15.00 będą alerty, a o godz. 22 00 się skończą, 
jaka wówczas będzie reakcja? 
 
Naczelnik Wydziału Dróg Powiatowych Paweł Tokarczuk odpowiedział, że w zależności od 
określonego rodzaju alertu, nie reagujemy tak jak Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad , że 
jeżeli otrzymujemy alert to sypiemy godzinę wcześniej. Powiat jest dość rozległym stanem dróg. Na 
różnych gminach bywa to różnie. 
 
Dyrektor PCPR Adriana Tutak uzupełniła wypowiedź w kwestii mieszkań chronionych informując, że 
zostanie podpisane porozumienie z Powiatem Słubickim, ponieważ z ich terenu są również chętne 
osoby. W planie jest także zorganizowanie spotkania z gminami celem przedstawienia procedur 
zasiedlania mieszkań chronionych. 
 
Radny Piotr Smykliński zapytał czy nowemu likwidatorowi SPZOZ w Kostrzynie nad Odrą zostały już 
przekazane obowiązki? Skierował również słowa podziękowania w kierunku mecenasa Krzysztofa 
Grzesiowskiego za dotychczasową pracę. Ponadto zadał pytanie, czy Zarząd Powiatu dokona wyboru 
Dyrektora SOSW w Lipkach Wielkich z spośród 3 osób, które uczestniczyły w rozmowach czy będzie 
to wybór z wolnej ręki? 
 
Starosta Magdalena Pędziwiatr odpowiedziała, że w aspekcie likwidatora 27 grudnia br. dojdzie do 
spotkania „starego” i „nowego” likwidatora oraz nastąpi przekazanie dokumentacji. Jeśli, zaś chodzi o 
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kandydaturę Dyrektora SOSW w Lipkach w najbliższym czasie kandydat lub kandydaci zostaną 
przedstawieni na Zarządzie. 
 
Radny Piotr Smykliński zapytał czy kandydatem będzie jedna z osób która uczestniczyła w konkursie, 
czy osoba z zewnątrz? 
 
Starosta Magdalena Pędziwiatr odpowiedziała, że jeszcze nie wiadomo. Na pewno nie będzie 
kolejnego konkursu. 
 
Radny Andrzej Kail zapytał kto zaproponuje Zarządowi kandydatury? 
 
Starosta Magdalena Pędziwiatr odpowiedziała, Starosta z Wicestarostą. 
 
Radny Andrzej Legan zapytał czy wybór Dyrektora SOSW w Lipkach Wielkich będzie na całą kadencję 
czy na rok? 
 
Starosta Magdalena Pędziwiatr odpowiedziała, że do roku czasu.  
 
Radny Zygmunt Mendleski zapytał czy dojdzie do spotkania z Burmistrzem Miasta Kostrzyn odnośnie 
prac na drodze powiatowej – mowa o Osiedlu na Warnikach? Zaapelował również do Starosty w 
imieniu mieszkańców, żeby od 7 stycznia 2023r. ruszyły intensywne prace. 
 
Starosta Magdalena Pędziwiatr odpowiedziała, że jeżeli Miasto Kostrzyn „wypuszcza” informacje, że 
za inwestycję odpowiada wyłącznie Powiat Gorzowski, wówczas mieszkańcy oczekują od powiatu 
wyjaśnień, dlatego też powiat nie będzie mieszkańcom odmawiał spotkań. Dodała, że jest po 
rozmowie z Burmistrzem Miasta Kostrzyn nad Odrą, który poinformował, że nie ma potrzeby 
uczestniczyć w spotkaniu, gdyż wszystko toczy się jak należy. Jeżeli chodzi o prace to niejednokrotnie 
na Zarządzie przekazywane były informacje dotyczące prac na Osiedlu Warniki w Kostrzynie nad 
Odrą. Od samego początku było wiadomo, że będzie to trudna inwestycja. Trwające parce 
archeologiczne spowodowały przesunięcia inwestycji o pół roku. Z naszej strony wszystko przebiega 
terminowo.  
Naczelnik Wydziału Dróg Powiatowych dodał, że terminy, które zostały obecnie podane zostały 
również zaakceptowane przez Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą. Rzeczowy termin zakończenia 
inwestycji planowany jest na koniec czerwca. Oddanie do użytku przewidywane jest na koniec 
sierpnia ze względu na terminy odbiorowe. Niemniej jednak termin do końca czerwca nie jest 
terminem zagrożonym. Dodał, że ze względu na niskie temperatury, niektórych prac nie można było 
wykonywać.  
 
Radny Zygmunt Mendelski zaapelował o kontakt na linii Starosta – Burmistrz Miasta Kostrzyn nad 
Odrą celem przekazywania faktycznej wiedzy. 
 
Starosta Magdalena Pędziwiatr poinformowała, że w zakresie inwestycji kontaktowała się z 
Burmistrzem, poza tym co środę w Kostrzynie nad Odrą odbywa się rada budowy, w której miasto 
Kostrzyn nad Odrą nie uczestniczy, a jak najbardziej ma taką możliwość.  
 
Radny Andrzej Kail wyraził swój niepokój, ponieważ po rozmowie z szefem Rady Osiedla i kilkoma 
mieszkańcami uważa, że organizacja spotkania w czwartek przed Świętem Trzech Króli, przed 
wydłużonym weekendzie, to nie jest wyjście na przeciw mieszkańcom.  
 
Radny Piotr Smykliński poinformował, że przed Sesją obyła się komisja doraźna i jako członkowie 
zadali pytanie pracownikom Biura Rady, czy na sesję został zaproszony Mecenas Marek Hrybacz. 
Skierował pytanie do Starosty i Wicestarosty czy Mecenas Marek Hrybacz udzielił informacji czy 
będzie w dniu dzisiejszym uczestniczył w Sesji Rady Powiatu Gorzowskiego? 
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Starosta Magdalena Pędziwiatr odpowiedziała, że na to pytanie powinni odpowiedzieć pracownicy 
Biura Rady. 
 
Adriana Gaik odpowiedziała, że takiej informacji nie otrzymała. 
 
Przewodniczący Grzegorz Zapytowski dodał, że wniosek który powstał na komisji doraźnej dotyczący 
obowiązku obecności Radcy Prawnego na posiedzeniach komisji, czy też Sesji Rady Powiatu leży po 
stronie organizacyjnej Starosty. 
 
Radny Roman Król  powrócił do tematu – konkursu na stanowisko Dyrektora SOSW w Lipkach 
Wielkich. Konkurs na stanowisko Dyrektora ogłasza się zgodnie z przepisami ustawy o systemie 
oświaty. Uczestnicy nie są zgłaszani przez Zarząd. To jest dobrowolne zgłoszenie osób, które wyrażają 
chęć uczestniczenia w konkursie. Powołanie następuje po zakończeniu konkursu i po uzyskaniu zgody  
Kuratorium. Chyba, że powołana zostanie osoba wyłącznie na rok czasu, ale wówczas musi to być 
nauczyciel placówki i również wymagana jest zgoda Kuratorium. 
 
Radny Tadeusz Koper dodał, że Prawo Oświatowe mówi jednoznacznie, jeżeli konkurs nie został 
rozstrzygnięty organ prowadzący może wskazać osobę do prowadzenia placówki. 
 
Radny Roman Król dodał, że może wskazać osobę na okres roku czasu, będącą nauczycielem w 
jednostce oraz za zgodą Kuratorium. 
 
Wicestarosta Magdalena Nowak dodała, że wymagana jest opinia Kuratorium i Rady Pedagogicznej, 
ale nie jest ona dla organu prowadzącego wiążąca. Powiat zobowiązany jest jedynie wystąpić po taką 
opinię zarówno do Rady Pedagogicznej jak i Kuratorium.  
 
Ad. 6. Zamknięcie LIV sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  podziękował wszystkim za udział 
w obradach i o godz. 13:35 zamknął LIV posiedzenie sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego 

Grzegorz Zapytowski 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Adriana Gaik 
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